



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

إعلان

السادة أعضاء هيئة التدريس والهيئة الادارية والفنية والطلبة بجامعة العلوم والتقنية في الفجيرة المحترمين

تماشيا مع توجيهات حكومة دولة الامارات العربية المتحدة للتصدي لجائحة فيروس كوفيد-19 ، والحد من تداعياتها ، وحفاظا على صحة وسلامة الطلبة ومنتسبي الجامعة خلال الفصل الحالي يرجى التزام الجميع بالتعليمات التالية :

1. يلتزم جميع الطلبة و منتسبي الجامعة سواء الحاصلين على التطعيم او غير الحاصلين عليه منهم لدى عودتهم بتاريخ 14/02/2021 باجراء فحص مسحة الأنف PCR على أن لا تتجاوز مدة الفحص أكثر من أربع أيام من تاريخ العودة الأولى للجامعة
2. ابراز نتيجة فحص مسحة الأنف PCR الحديثة لأفراد الأمن قبل دخول الجامعة ، مع مواصلة العمل بالاجراءات الاحترازية الأخرى اثناء التواجد داخل الجامعة بالكشف الحراري ولبس الكمامات وتعقيم الأيدي وعدم التصافح والتباعد وغيرها من الاجراءات المعتمدة ببروتوكولات الجامعة للحفاظ على بيئة صحية وآمنة
3. يلتزم جميع الطلبة ومنتسبي الجامعة سواء الحاصلين على التطعيم أو غيرهم بتقديم فحص مسحة الأنف كل أسبوع بعد مباشرة العمل بدأ من تاريخ 14/02/2021 .
4. يجب على جميع الطلبة و منتسبي الجامعة التوقيع على الاقرار الخاص بكوفيد 19 مع وجوب توقيع ولي الامر على الأقرار اذا كان عمر الطالب أقل من 20 سنة
5. يجب على جميع الطلبة المسافرين الالتزام بالاجراءات الاحترازية والتدابير الوقائية المعلنة من قبل الجهات المعنية بالدولة ، بشأن العودة من السفر .
6. يلتزم جميع الطلبة بالتبليغ حالة أصابتهم او مخالطتهم للمصابين بفيروس كورونا وغيابهم عن الحضور للجامعة بناءً على ذلك.

مع تمنياتنا لكم بالسلامة والتوفيق

Announcement



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

Dear Respected USTF Members

In line with the directions of the UAE government to confront the Covid-19 virus pandemic, limit its consequences, and preserve the health and safety of students and employees during the current semester, please adhere to the following instructions:

1. All students, employees shall undergo the (PCR) Covid-19 examination whether vaccinated or not before their return to USTF Campus on 02/14/2021, to ensure that they are safe, provided that the test period does not exceed four days from the date of the first return to the university.
2. Show the results of the recent (PCR) test for security personnel before entering the university. Simultaneously, continuing to work with other preventive measures while inside the university by thermal test, wearing masks, sterilizing hands, not shaking hands, spacing and other measures adopted by the university protocols to maintain a healthy and safe environment.
3. All students and university employees, whether vaccinated or others, are obligated to submit a (PCR) examination every week after starting work, starting from 02/14/2021.
4. All students and university employees must sign the declaration of (COVID-19 Self Declaration), with the parent's obligation to sign the declaration if the student is less than 20 years old.
5. All travelling students shall always adhere to national guidelines, and policies, regarding the return from travel.
6. Students shall declare their infection status and contact coronavirus patients and their absence from attending the university accordingly.

Best wishes for you safety and health.

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

 USTFujairah

USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات
THE EMIRATES